
BRUKERGRUPPER SKOLE- OG AKTIVITETSHUS 
 Skolegruppa 

Dagrun Gundersen, gruppas koordinator og referent 
Andreas Lande, elevrådsleder, u. skolen 
Sigrid Svenkerud, nestleder elevråd, u. skolen
Ann Merethe Hanstad, kontaktlærer elevråd Vålbyen skole 
Torstein Risberg, leder KO 
Ole Petter Venstad, leder FAU Vålbyen skole 
Mona Busk Vesterdal, hovedtillitsvalgt Utdanningsforbundet 
Morten Libekk/Ellen Sandbakk, skoleledelse Våler ungdomsskole 
Geir-Arne Framaas/Gunn Myren, skoleledelse Vålbyen skole

 Aktivitetshusgruppa
Cathrine Hagen, koordinator og referent for gruppa
Eva Wenstad, biblioteksjef 
Asbjørn Holmseth, leder kulturskolen 
Arne Thobru, seniorrepresentant 
Bjørn Thomas Berget, barn- og unges talsperson 
Elin Østberg, Vaaler Idrettsforening, 
Christer Fredriksen Braskereidfoss Idrettslag 
May-Liss Sæterdalen/Ottar Haugen, HO 



BRUKERGRUPPER SKOLE- OG AKTIVITETSHUS

UU- Teknisk gruppa 
Torstein Berg, gruppas koordinator og sekretær 
Ergoterapeut v/Marie Bakke Kroken el. Birgit Wenstad
Kommunelegetjenesten v/lege Terje Christensen eller Jenny Thorkildsen
Bjørn Stenseth, Vaktmester u. skolen 
Kjell Konterud, NM 

Møter
Totalt avholdt 8 møter i perioden 1.10.18 til 13.05.19  



BRUKERGRUPPER SKOLE- OG AKTIVITETSHUS
 Alle brukergruppene har diskutert forslagene fra arkitekt som 

har kommet frem gjennom prosessen. Prosessen har både 
vært knyttet til brukervennlighet og økonomi.

 Brukergruppene har diskutert de ulike forslagene uten 
svømmebasseng og med svømmebasseng, 12,5 eller 25 meter

 Brukergruppene har kvalitetssikret løsningen opp mot rom- og 
funksjonsprogrammet

 Brukergruppene har fokusert både skole og samfunnsdelen i 
prosjektet

 Brukergruppene har diskutert tekniske løsninger, universell 
utforming, renhold og effektiv drift

 Brukergruppene har sett på sambruksmuligheter 



OPPSUMMERING SISTE MØTE – FELLES 

Arkitekt Thomas Tulinius presenterte en ny 
skisse av skole og aktivitetshus. I ny skisse er 
et 12,5 m basseng er integrert i 
aktivitetshuset. Bibliotek, kultur er plassert i 
banken der banken også har blitt utvidet med 
et «tilbygg». Ny skisse har fått arbeidsnavn 
L3+



OPPSUMMERING SISTE MØTE 13.5 – SKOLE 
• Skolegruppa er positiv til L3+
• Uteområdet for skole bør utvides sørover.
• Fordel m/basseng integrert i aktivitetshus.
• Basseng: Ønske om å utvidet bassenget til 10 m bredde i stedet for 8 m. Kan heis 

og trappeløsning tilsvarende i Voss brukes slik at det ikke er behov for rampe og at 
bassenget dermed blir bredere? 

• Det er viktig med en sentralt plassert administrasjon og personalrom for de 
ansatte i skolen. Plassering i nåværende bibliotek er glimrende. 

• Bra med noe utvidelse av lærerarbeidsplasser i 1-7. 
• Fint med overbygg over inngangspartiene for 1-7.
• Parkeringsplass nord ved nåværende basseng flyttes slik at uteområdet ikke blir 

oppdelt av parkeringsplasser. 



OPPSUMMERING SISTE MØTE 13.5  – AKTIVITETSHUS 
• Aktivitetshusgruppa  er i hovedsak positiv til L3+

Positivt
– L3+ er en kompakt løsning og mulighetene er kanskje større for å få prosjektet 

realisert.
– Kultur blir samlet på et sted med bibliotek, kulturskole, frivillighet og 

kulturkontor.
– Beliggenheten fortsatt veldig sentral.
– Fine utearealer mellom nytt tilbygg til banken og flerbrukshuset.
– Skolen får sine aktiviteter gym og svømming samlet.

• Utfordringer
– Biblioteket hadde noen flere m2 i L3 og bygget ga en større helhetlig flate som 

er lettere å benytte.
– Biblioteket er ikke lenger «hjerte» i flerbrukshuset og kan ikke ha den 

servicefunksjonen i forbindelse med arrangementer i hallen som var tiltenkt. 



OPPSUMMERING SISTE MØTE 13.5. – UU-TEKNISK
• Det ble hovedsakelig sett på tegninger av Lanternen 3+, og førsteinntrykk ble 

diskutert.
– Svømmehall:

• Meget positivt dersom det likevel er mulig å få til en løsning med 
svømmebasseng.

• Anbefaler rampe istedenfor heis og trapp, en rampe vil være mer 
brukervennlig og driftssikker.

• Diskuterte med ARK hvorvidt svømmehall-delen er avstengt fra øvrig 
anlegg, både i forhold til inngangsparti og garderober.

– Idrettshall
• Ergoterapeut flagget behov for rullestolplass ved tribuner, forslag om å 

f.eks. benytte klappseter på fremre rad slik at rullestolbruker kan sitte vs. 
klappseter i bruk.

• Tribuneplass er et stort pluss med L3+ da dette høyner verdi mht. 
publikumsarrangement.
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